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خبرنگار گروه ورزش

پرسـپولیس در هفتـه چهاردهـم لیـگ درحالی کـه خطـر از دسـت دادن 

صـدر جـدول را بیشـتر از هـر زمـان دیگـری احسـاس می کـرد در یک بازی 

سـخت و سـنگین موفق به شکسـت دو بر صفر گل گهر سـیرجان شـد تا 

هـم فاصلـه اش را بـا یکـی از رقبـای خـود بیشـتر کنـد و هـم اینکـه جایـگاه 

خـود را در صـدر جـدول بهبـود ببخشـد. نکتـه جالـب اینکـه اسـتقلال و 

سـپاهان دیگر رقبای پرسـپولیس برای رسـیدن به صدر، درحالی که بازی 

به مراتـب راحت تـری نسـبت بـه این تیم داشـتند در کسـب پیـروزی ناکام 

ماندنـد. امـا یکـی از دلایلـی که باعث شـد پرسـپولیس نسـبت بـه دو بازی 

قبـل خـود عملکـرد بـه مراتـب بهتـری را ارائـه داده و بـازی را نیـز ببـرد دو 

تغییـری بـود کـه یحیـی گل محمـدی در ترکیـب تیمش ایجاد کـرد. اضافه 

شدن سینا اسدبیگی و محمد عمری به خط هافبک و حمله سرخپوشان 

جـان تـازه ای را بـه فـاز تهاجمـی ایـن تیـم بخشـیده بـود. نکته قابـل توجه 

اینکـه هـر دو بازیکـن در ایـن مسـابقه موفـق بـه گلزنـی شـدند تـا به خوبی 

جواب اعتماد یحیی گل محمدی را داده باشـند. با توجه به همین مسـاله 

گفت وگویی با سـینا اسـدبیگی ترتیب دادیم. هافبک جوان پرسـپولیس 

بـه سـوالات »فرهیختـگان« این گونه پاسـخ داد. 

در دو بازی قبل پرسپولیس در ترکیب پرسپولیس غیبت داشتی، دلیلش 

چه بود؟

در جریان هستید که دو سه روز قبل از دربی دچار آنفلوآنزا شدم و این بازی را از 

دســـت دادم. برای بازی دوم به تمرینات برگشتم اما صلاح کادرفنی این بود که 

به میدان نـــروم. تا اینکه در بازی با گل گهر تصمیم آقایحیی ایجاد دو تغییر در 

ترکیب بود که قسمت شد و بازی کردم. 

دو تغییری که در ترکیب پرســـپولیس در سیرجان انجام شد خیلی خوب 

جواب داد، این طور نیست؟

به هر حال وقتی در یک بازی کار گره می خورد کادرفنی تصمیم می گیرد تغییر در 

ارنجش ایجاد کند. در بازی با پیکان این شرایط پیش آمد و نتوانستیم نتیجه ای 

که می خواستیم را بگیریم و همین مساله باعث شد در مقابل گل گهر با ترکیب 

جدید به میدان رویم که خوشبختانه تیم به هدفش رسید. 

به نظر می آمد در بازی با گل گهر جنگ اصلی در میانه میدان بود و شـــما 

توانستید این جنگ را به سود خودتان به پایان برسانید. 

گل گهر تیمی اســـت که روی توپ های مســـتقیم و استفاده از توپ های سوم و 

ضربات ایســـتگاهی برای گلزنی برنامه ریزی می کنـــد و به همین خاطر هم در 

این بازی با صلاحدید آقایحیی در میانه زمین بیشـــتر تراکم داشتیم. انصافا هم 

هافبک های خوبی دارند و در آنالیز مربیان ما تاکید داشتند که آنها خط میانی 

قدرتمندی دارند و خیلی باید حواس مان به توپ های سوم باشد. آقایحیی قبل از 

بازی باز هم تاکید داشت که اگر توپ های سوم را برای خود کنیم بازی را بردیم که 

این اتفاق هم رخ داد و من یکی از همین توپ های برگشتی را به گل تبدیل کردم. 

روی این ضربات کار کرده بودید یا اتفاقی بود؟

نـــه، در تمرینات روی توپ های ریباند کار می کنیم و از این گل ها در تمرینات و 

حتی دو فصل پیش به نفت مسجد سلیمان زده بودم. 

کریم باقری زمانی در زدن این گل ها تبحر داشت، آیا با او روی این ضربات 

کار می کنید؟

آقاکریم از این گل ها خیلی دوســـت دارد و اگر دقت کرده باشـــید از گل من هم 

خیلی خوشحال شد و مرا تشویق کرد. فکر کنم در آن لحظه آقاکریم یاد گل های 

خودش افتاد!

اما فرشاد فرجی گفته که سینا 100 سال دیگر هم از این گل ها نمی تواند بزند!

آره به خودم هم گفت. اتفاقا شک نکنید از این گل ها در بازی های آینده پرسپولیس 

هم خواهم زد تا نگویند شانسی زده است. 

وقتی قرار شـــد به ترکیب اصلی برگردی بیشـــتر برای کمک به دفاع بود 

یا حمله؟

ما هر دو هافبک دفاعی های تیم باید به اصطلاح فوتبالی هم در حمله و هم در 

دفاع رو دســـت هم باشیم. درواقع هم باید به عقب کمک می کردیم و هم نفرات 

جلو. البته در این بازی من نسبتا جلوتر بازی می کردم. 

وقتـــی یورگن لوکادیا از جمع تان رفت در دو بازی هنوز در شـــوک بودید، 

این طور نیست؟

بـه هـر صـورت وقتـی تیمـی مهاجـم طـراز اول خـود را بـه یک بـاره و اینچنیـن از 

دسـت می دهـد طبیعـی اسـت کـه ضربـه خـورده و تمرکـز خـودش را از دسـت 

بدهـد. شـما درنظـر بگیریـد کـه شـیخ دیاباتـه هـم مصـدوم بـود و نمی توانسـت 

جایگزیـن لوکادیـا شـود. حامـد پاکـدل و مهـدی عبـدی هـم مـدت زیـادی در 

ترکیـب اصلـی نبودنـد. همـه اینهـا باعث شـد کار تیـم برای دربی خیلی سـخت 

شـود. در همیـن بـازی بـا گل گهـر هـم آقایحیـی بـا تراکـم خـط هافبـک وظیفـه 

گلزنی را روی دوش هافبک ها گذاشـت. خدا را شـکر که توانسـتیم در سـیرجان 

برنـده شـویم و شـرایط تیـم بهتر شـد. 

در سه دیدار اخیر بازیکنان زیادی در ترکیب پرسپولیس برای گلزنی تلاش 

می کردند تا به نوعی ثابت کنند که تیم شان وابسته به لوکادیا و کلا یکی 

دو بازیکن نیست، قبول داری؟

بله خب وقتی تیم بدون مهاجم تخصصی وارد زمین می شـــود همه نفرات باید 

سعی کنند از کوچک ترین موقعیت گلزنی استفاده کنند. در سیرجان موقعیت 

گل داشـــتیم اما هیچ کدام بالای 80 درصد نبود و خوشـــبختانه روی دو شوت 

خوب به گل رســـیدیم. ما با تیم سرسختی بازی داشتیم و شوت زدن هم یکی از 

راه های خوب برای گلزنی در این بازی های نزدیک و سخت است. شاید در نیمه 

اول نه ما و نه گل گهر آن طور که باید خوب بازی نکردیم اما در نیمه دوم دیدید 

که توپ و میدان را در دست داشتیم و برد حق مان بود. 

در جام جهانی قطر مساله ای که خیلی به چشم آمد این بود که برای گلزنی 

صرفا نباید روی ضربات ایستگاهی و ارسال از جناحین به گل رسید و راه های 

زیادی برای گلزنی است. ازجمله فینال مسابقات که پرگل هم از آب درآمد. 

بـــا نظرت موافقم. نمی خواهم از تیمی نام ببرم اما شـــما می بینید که خیلی از 

تیم های لیگ برای گلزنی فقط روی ضربات ایســـتگاهی برنامه ریزی می کنند 

اما تیم ما این طوری نیســـت. آقایحیی روش های مختلف را برای رسیدن به گل 

در تمرینات اجرا می کند و اگر دقت کرده باشـــید ما به روش های مختلف ایجاد 

موقعیت می کنیم. 

بـــرای نیم فصل بازیکنی در ســـطح لوکادیا پیدا خواهید کرد که مشـــکل 

گلزنی تان حل شود؟

در حال حاضر تمرکز ما این است که بازی با نساجی را هم ببریم تا با صدرنشینی 

نیم فصـــل اول را به پایان برســـانیم. در مورد جذب بازیکـــن هم قطعا کادرفنی 

حواس شان به همه چیز است و ان شاء الله که بهترین تصمیمات را خواهند گرفت. 

تیم با جدایی لوکادیا کنار آمده است؟

چاره ای جز این کار نداریم. درســـت اســـت که بازیکن خوبی را از دست دادیم 

اما بازی ها ادامه دارد و باید از همه توان مان برای ادامه این مسیر بهره ببریم. 

در رفتار لوکادیا این حس را داشتید که او همین روزهاست که از ایران رفته 

و پشت سرش را نگاه نکند؟!

نه زیاد. او ناگهانی این تصمیم را گرفت. البته قبلش مدام می گفت که چرا اینجا 

همه چیز فیلتر اســـت و نمی تواند با خارج از کشور ارتباط بگیرد. اما با این حال 

او منظم در تمرینات حاضر می شـــد. راستش خودم فکر نمی کردم لوکادیا برود 

و دیگر برنگردد. شاید شرایطش در اینجا به گفته خودش سخت بود اما حرف از 

جدایی نمی زد. اما خب قبل از دربی شرایط سختی را با رفتنش در تیم ایجاد کرد. 

مصدومیت دیاباته و بیماری من هم در همان مقطع اتفاق افتاد و تاثیر منفی روی 

تیم گذاشـــته شد. همه ما انتظار داشتیم که لوکادیا دربی را بازی می کرد و بعد 

می رفت. به هرحال آقایحیی روی او در دربی حساب باز کرده بود و وقتی رفت به 

نظر تصمیمات خیلی خوب و به موقعی گرفت که شرایط تیم در دربی حفظ شود. 

پرســـپولیس از معدود تیم هایی در لیگ اســـت که فوتبال نسبتا خوبی را 

ارائه می دهد، تو هم همین عقیده را داری؟

فلســـفه فوتبال تیم ما بازی مالکانه اســـت. آقایحیی بارهـــا در تمرینات تاکید 

می کند که دوست دارد در زمین مالک توپ باشیم تا اینکه بخواهیم الکی دنبال 

توپ بدویم. شاید فقط دو سه تیم در لیگ هستند که دنبال فوتبال خوب بازی 

کردن هستند و بقیه برای ضدحملات و ضربات ایستگاهی تمرین می کنند تا از 

این روش به گل برسند. پرسپولیس، هم فوتبال خوبی بازی می کند و هم نتایج 

خوبی گرفته است. 

مربیان برزیلی چقدر در بالا بردن کیفیت بازی پرسپولیس تاثیر داشته اند؟

مربیان برزیلی از اعضای کادرفنی هستند و حتما کارشان مفید و تاثیرگذار بوده 

که آقایحیی از آنها در کنار خود استفاده می کند. 

راستی مشکلت با ذوب آهن حل شد؟

نه، پرونده هنوز باز است و دو سه هفته پیش بود که به من گفتند تا یک ماه دیگر 

رای صادر می شود اما هنوز اتفاقی رخ نداده است. 

خیلی ها اعتقاد دارند تیم ملی نیاز به پوست اندازی دارد و باید به جوان ترها 

میدان داده شود، فکر می کنی فرصت حضور در تیم ملی را پیدا خواهی 

کرد؟

بله خب. همه ما بازیکنان جوان تر دوست داریم شرایطی در تیم ملی پیش بیاید 

که راه برای جوانان باز شود و آنجا هم فرصت عرض اندام پیدا کنند. قلبا دوست 

دارم و افتخار می کنم که برای تیم ملی کشـــورم به میدان روم و ان شـــاءالله که 

در آینده این فرصت نصیبم خواهد شـــد. همه تلاشم را می کنم تا در پرسپولیس 

بازیکن موثری باشم و از این راه به پیراهن تیم ملی هم برسم. 

رقابت هـای لیـگ قهرمانـان آسـیا از دو فصـل آینـده بـا تحولـی عظیـم 

مواجـه خواهـد شـد. ایـن مسـابقات قـرار اسـت بـا تفـاوت نسـبت بـه 

گذشـته در 3 سـطح برگزار شـوند، به این شـکل که یک رقابت جدید با 

حضـور 24 تیـم برتـر قـاره به عنـوان یک لیگ الیت شـبیه به سـوپرلیگ 

بـه رقابت هـای باشـگاهی قـاره کهن اضافه شـود. 

درواقع فرمت جدید مسابقات باشگاهی فوتبال آسیا از سال 2025-

2024 در 3 سـطح متفاوت با حضور 76 باشـگاه برگزار خواهد شـد؛ 

سـطح اول ایـن تورنمنت هـا در قـاره آسـیا بـا حضـور 24 تیـم )12 تیـم 

از غرب آسـیا و 12 تیم از شـرق آسـیا( برگزار می شـود. در سـطح دوم 

کـه مثـل فرمـت لیـگ قهرمانـان فعلی خواهـد بود، 32 تیـم در 8 گروه 

4 تیمـی بـه رقابـت می پردازنـد و سـطح سـوم نیز 20 تیـم در 5 گروه 4 

تیمـی با هـم رقابـت می کنند. 

در ایـن خصـوص در گزارشـی هفتـه گذشـته بـه تفصیـل درخصـوص 

ایـن رقابت هـا اشـاره و ابهامـات موجـود را بررسـی کردیـم، حتی به این 

موضـوع پرداختیـم کـه هنـوز هیـچ اسـمی بـرای این 3 رقابـت انتخاب 

نشـده و ایـن انتظـار مـی رود کـه دو سـطح پایین تـر ایـن رقابت هـا بـا 

همـان نـام گذشـته بـه کار خـود ادامـه داده و فقـط نامـی جدیـد و 

دهان پرکـن بـرای سـطح اول رقابت هـا انتخـاب شـود. در ایـن بین نیز 

مقـررات خاصـی هـم بـرای رقابت هـای سـطح اول باشـگاهی در آسـیا 

وضع خواهد شـد. از تغییر تعداد خارجی ها تا افزایش جوایز تیم های 

برتـر و حتـی نحـوه برگزاری. 

 در سر فدراسیون فوتبال چه می گذرد؟
حـالا و بـر همین اسـاس از فدراسـیون فوتبال ایـران اخبار متفاوتی در 

ایـن ارتبـاط بـه گوش می رسـد. امیرمهدی علوی، مدیـر روابط عمومی 

فدراسـیون فوتبـال هفتـه قبـل در گفت وگویـی درباره شـرایط برگزاری 

مسـابقات باشـگاهی در ایـران بـا توجـه بـه تغییـر فرمـت مسـابقات 

قـاره ای در سـطح آسـیا، تاکیـد کرده بـود که به زودی قرار اسـت رئیس 

فدراسـیون فوتبـال جلسـه  ای را بـا مدیـران عامـل باشـگاه  ها درمـورد 

فرمـت جدیـد لیـگ قهرمانـان آسـیا برگـزار کنـد. تحولی که در سـطح 

مسـابقات باشـگاهی ایجادشـده قطعـا در رونـد برگـزاری لیـگ برتـر و 

حتـی لیگ هـای دیگـر مـا هـم تاثیر می  گـذارد. به همیـن دلیل رئیس 

فدراسـیون جلسـه ای را بـا مدیـران باشـگاه  ها برگـزار خواهـد کـرد و 

برهمین اسـاس درمورد راهکارهای لازم درخصوص این تحولات نوین 

بحـث و تبـادل نظـر خواهد شـد. 

حـال اینکـه ایـن تغییـرات چه مـواردی می تواند باشـد در این خصوص 

امـا طبـق شـنیده های  نیـز مطـرح شـده اسـت  گمانه زنی هایـی 

»فرهیختـگان« رقابت هـای لیـگ برتـر و رقابت هـای لیگ هـای پاییـن 

تـر، احتمـالا از فصـل آینـده یـا دو فصـل بعـد، بـا تغییراتـی اساسـی 

مواجـه خواهـد شـد. 

 چه تغییراتی در راه هستند؟
در ایـن خصـوص و طبـق شـنیده ها قـرار اسـت در اولیـن گام مجـوز 

حضـور بازیکنـان خارجـی در تیم هـای لیـگ برتـری بیشـتر شـود. 

درحال حاضـر سـهمیه 3 بازیکـن خارجـی بـه اضافـه یـک بازیکـن 

آسـیایی بـرای تیم هـای لیـگ برتری هـا در نظـر گرفتـه شـده اسـت اما 

با افزایش سـهمیه بازیکنان خارجی در رقابت های آسـیایی که توسـط 

AFC از دو فصـل بعـدی لحـاظ می شـود، به احتمـال بسـیار زیـاد این 

موضـوع در لیـگ ایـران هـم تاثیرگذار واقع شـده و می توانـد تغییراتی 

را در قوانیـن مرتبـط بـا سـهمیه بازیکنـان خارجی در لیـگ ایجاد کند. 

البتـه ایـن امر یعنی اسـتفاده از بازیکنـان خارجی باکیفیت همان قدر 

کـه می توانـد بـه رونـد کیفـی لیـگ برتـر کمـک کنـد، از سـوی دیگر با 

افزایـش قیمـت ارز در کشـور هـم می تواند مشـکلاتی را برای تیم هایی 

کـه چنیـن قصـدی را دارنـد ایجـاد و آنها را بـه کل از بابت جذب بازیکن 

خارجـی منصرف کند. 

از سـوی دیگـر بـا تغییـرات در امـر برگـزاری رقابت هـای باشـگاهی 

در سـطح قـاره آسـیا و تغییـر در فرمـت برگـزاری ایـن رقابت هـا، طبـق 

شـنیده ها قـرار اسـت فرمـت برگـزاری رقابت هـای داخلـی نیـز متحول 

شـود و ایـن بـدان معناسـت کـه احتمـالا تعـداد تیم هـای حاضـر در 

لیـگ برتـر و سـایر رقابت هـای زیـر گـروه نیـز بـا تغییراتی مواجه شـوند 

و همیـن موضـوع سـهمیه تیم هـای صعود کننده و سـقوط کننده را هم 

بـا تغییـرات وسـیعی مواجـه خواهـد کرد. 

البتـه اینکـه تعـداد تیم هـا در لیـگ برتـر در راسـتای کیفـی شـدن 

رقابت هـای داخلـی کاهـش پیـدا می کنـد یـا افزایش، هنوز مشـخص 

نیسـت، ایـن درحالـی اسـت که به تازگی کشـور عربسـتان کـه رونالدو 

را بـه لیـگ خـود اضافـه کـرده، 2 تیـم را به لیگ سـطح اول خود اضافه 

کرده که با این تفاسـیر از سـایر لیگ های آسـیایی نیز می توان انتظار 

اضافـه شـدن تعـداد تیم هـا را هـم داشـت. بااین حـال باید ایـن نکته را 

نیـز در نظـر داشـت کـه بـا توجه به مشـکلاتی که در لیگ مـا برای ورود 

VAR و همچنین کسب مجوز حرفه ای توسط تیم ها وجود دارد، بعید 

اسـت مسـئولان برگزار کننـده رقابت هـا بـه ایـن راحتـی بتواننـد تعداد 

تیم هـا را افزایـش دهنـد و چنیـن طرحـی نیازمنـد تغییـرات زیـادی در 

فوتبـال باشـگاهی مـا خواهد بود. 

همچنیـن از دیگـر تغییراتـی کـه گریزناپذیر و بدیهی هسـتند می توان 

بـه تغییـرات و افزایـش سـهمیه های آسـیایی در لیـگ برتـر اشـاره کرد؛ 

چراکـه بـا اضافـه شـدن یـک لیـگ مسـتقل از دو لیگ قبلی در سـطح 

قـاره کهـن، به طورحتـم ایـن موضـوع می طلبـد تـا تعداد سـهمیه های 

آسـیایی لیـگ برتـر نیـز افزایش پیـدا کنند. 

درنهایـت هـم برخـی عوامـل مرتبـط بـا ایـن امر ماننـد پرداخـت جوایز 

مالـی از سـوی فدراسـیون فوتبـال بـه تیم هـای برتـر طبـق رتبـه ای که 

در پایـان فصـل کسـب می کننـد به همراه سـایر پارامترهـای تاثیرگذار 

می تواننـد تغییـرات اجتناب ناپذیـری باشـند کـه در راه برگـزاری 

رقابت هـای داخلـی در آینـده نزدیـک اجرایـی خواهنـد شـد.

»فرهیختگان« گزارش می دهد: اثر احتمالی تغییرات ای اف سی روی سهمیه خارجی ها و تعداد تیم های لیگ 

فرمتلیگهایداخلیتغییرمیکند؟

سینا اسدبیگی در گفت وگو با »فرهیختگان«: فلسفه پرسپولیس فوتبال مالکانه است

باز هم از این گل ها می زنم تا نشان دهم اتفاقی نبود
 آقاکریم بعد از شوت من یاد گل های خودش افتاد                    تمرکز ما فعلا روی قهرمانی نیم فصل است                    می خواهم از پرسپولیس به پیراهن تیم ملی برسم

آخرین وضعیت مصدومان پرسپولیس؛ عالیشاه هنوز درد دارد

یحیی درمورد شیخ ریسک نمی کند
اولین تمرین پرسپولیس بعد از بازی این تیم مقابل گل گهر سیرجان در حالی عصر دیروز برگزار شد 

که سه بازیکن این تیم به طور جداگانه به تمرین پرداختند. 

شیخ دیاباته که تقریبا از بند مصدومیت رهایی پیدا کرده هنوز اجازه شرکت در تمرینات گروهی را 

از سوی کادرپزشکی پیدا نکرده است. دلیلش هم این است که با توجه به مصدومیت های پی  در پی 

این بازیکن، کادرفنی و پزشـــکی این تیم قصد ندارند در مورد بازگشت او به تمرینات گروهی عجله 

کننـــد. بـــه این خاطر قصد دارنـــد در یکی دو روز آینده درمورد حضور یا عـــدم حضور او در بازی با 

نساجی تصمیم گیری کنند. احتمال اینکه یحیی بخواهد بعد از نیم فصل دوم از دیاباته در بازی ها 

استفاده کند زیاد است. 

اما امید عالیشـــاه دیگر بازیکن مصدوم پرسپولیس است که همچنان در زانویش درد دارد و باید از 

زانوی خود طی یکی دو روز آینده MRI بگیرد. با شـــرایطی که این بازیکن دارد شانس حضور او در 

مقابل نساجی کم است. 

در این میان عیســـی آل کثیر هم که از دیروز به تمرینات سرخپوشان اضافه شده فعلا اجازه حضور 

در تمرینات گروهی را پیدا نکرده است. مربی بدنساز اسپانیایی سرخپوشان قصد دارد در تمرینات 

انواع تست های بدنی را از عیسی بگیرد و در صورتی که او اوکی بود آن وقت مجوز حضور در تمرینات 

گروهی را پیدا خواهد کرد. عیسی که با قراردادی 6 ماهه سرخپوش شده از لحاظ قانونی می تواند 

در بازی با نســـاجی به میدان رود از این جهت که به عنوان بازیکن آزاد به پرســـپولیس پیوسته است 

اما یحیی برای نیم فصل دوم و احتمالا بازی های جام حذفی که هفته آینده پیگیری خواهد شد به 

عیسی فرصت بازی خواهد داد. 

تیم های عربستانی و اماراتی، لوکادیا را وسوسه کرده بودند

 شکایت پرسپولیس از تیم جدید مهاجم هلندی
باشـــگاه پرسپولیس هنوز در واکنش به فســـخ قرارداد یکطرفه یورگن لوکادیا اقدام رسمی مبنی بر 

شکایت به فیفا نداشته است و همچنان در پی جمع آوری مستندات علیه این بازیکن است. در این 

میان برخی از مســـئولان باشگاه پرسپولیس از طریق یکی دو ایجنت پی برده اند که لوکادیا مشتری 

اماراتی و عربستانی دارد و امکان اینکه به زودی سر از یکی از این دو کشور دربیاورد زیاد است. گویا 

این تیم ها از چند هفته قبل با ارائه پیشنهاد مالی خوب به لوکادیا او را برای ترک فوتبال ایران وسوسه 

کرده اند. به هر حال اگر طی همین روزها لوکادیا سر از تیم های اماراتی و عربستانی درآورد، باشگاه 

پرسپولیس از این باشگاه به خاطر تحریک لوکادیا برای ترک این باشگاه شکایت خواهد کرد. البته 

این شکایت جدا از شکایتی است که پرسپولیسی ها قصد دارند از خود مهاجم هلندی انجام دهند. 

ناگفته نماند که این شکایت ها برای باشگاه پرسپولیس هزینه بر هم خواهد بود. 

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش


